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	لجنة التأمين الصحي
Health Insurance Committee
	



	توجيهات:
استناداً إلى نظام وتعليمات التأمين الصحي المعمول بها في الجامعة، يكون اشتراك التأمين الصحي سنوي، ولا يجوز الانسحاب من التأمين الصحي خلال العقد إلا في الحالات التالية:
أولاً: يجوز إيقاف التأمين الصحي في الحالات التالية:
1. إنتهاء خدمات المشترك بعد إتمام عشر (10) سنوات خدمة متصلة في الجامعة.
2. إنتهاء خدمات المشترك بسبب إكماله السن القانوني الذي تنص عليه الأنظمة والتعليمات.
3. الحصول على إجارة بدون راتب أو إجازة تفرغ علمي.
4. البنات عند بلوغ سن الثامنة عشر.
ثانياً: يجب إيقاف التأمين الصحي في الحالات التالية:
1. إنتهاء خدمات المشترك قبل إتمام عشر (10) سنوات خدمة متصلة في الجامعة.
2. الأبناء عند بلوغ سن الثامنة عشر ولكن يجوز استمرار التأمين للأبناء الذين يتلقون دراستهم في المؤسسات التعليمية حتى إكمال الدراسة أو إكمال سن الخامسة والعشرين أيهما أسبق.
3. خروج المنتفع من دفتر العائلة نتيجة الزواج أو الطلاق أو الوفاة.
Guidelines:
Based on the health insurance bylaws and regulations of the university, health insurance subscription is annual, and withdrawal from health insurance during the contract is only permitted in the following cases:
First: Health insurance may be canceled or suspended in the following cases:
1. Termination of the subscriber's services after completing ten (10) years of continuous service at the university.
2. Termination of the subscriber's services due to reaching the legal retirement age stipulated in the regulations and instructions.
3. During unpaid leave or sabbatical leave.
4. Daughters upon reaching the age of eighteen.
Second: Health insurance must be terminated in the following cases:
1. Termination of the subscriber's services before completing ten (10) years of continuous service at the university.
2. Subscriber's children upon reaching the age of eighteen. However, insurance may continue for children who are studying in educational institutions until they complete their studies or reach the age of twenty-five, whichever comes first.
3. Removal of the beneficiary from the family register as a result of marriage, divorce, or death.



	SUBSCRIBER’S INFORMATION
	بيانات المشترك

	Enter text.	الرقم الوظيفي
Employee ID
	Enter text.	الاسم
Name

	Choose Class.	درجة الاشتراك
Coverage Class
	Enter text.	رقم الاشتراك
Member Number



	Cancellation type
	نوع الإلغاء المطلوب

	Click or tap to enter a date	تاريخ الإلغاء
Date of cancellation
	إلغاء تأمين منتفع
Beneficiaries
	☐
	إلغاء تأمين المشترك والمنتفعين
Subscriber and beneficiaries
	☐





	BENEFICIARIES TO BE removed
	المنتفعين المطلوب إلغاء تأمينهم

	سبب الإلغاء
Cancellation reason
	العلاقة
relationship
	اسم المنتفع
Name of beneficiary
	

	Enter text.	Relationship	Enter text.	1

	Enter text.	Relationship	Enter text.	2

	Enter text.	Relationship	Enter text.	3

	Enter text.	Relationship	Enter text.	4

	Enter text.	Relationship	Enter text.	5

	Enter text.	Relationship	Enter text.	6

	Enter text.	Relationship	Enter text.	7

	Enter text.	Relationship	Enter text.	8

	Enter text.	Relationship	Enter text.	9

	Enter text.	Relationship	Enter text.	10



	أنا الموقع أدناه، أقر بأن جميع المعلومات المقدمة أعلاه صحيحة ودقيقة، وأتحمل المسؤولية الكاملة عن صحتها.
I, the undersigned, declare that all the information provided above is true, and I accept full responsibility for its accuracy.

	
	التاريخ
Date
	
	التوقيع
Signature



	تاريخ الإصدار/ التحديث:
	FO-021, Rev.A



	تاريخ الإصدار/ التحديث:
	FO-021, Rev.A
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